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 Nr 3 - 2011 

 

 

Protokoll fört vid sammanträde med AB 

Stadsholmens styrelse den 28 april 2011 på AB 

Svenska Bostäders huvudkontor 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Berthold Gustavsson       Yvonne Ruwaida       Folke Dellström 

 

 

Närvarande: 

 

Ordföranden Berthold Gustavsson (M) 

 

Vice ordföranden Yvonne Ruwaida (MP) 

 

Ledamöterna Peter Salomon (M) 

 Hugo Nordenfelt (M) 

 Fredrik Lundin Leinder (FP) 

 Karin Hanqvist (S) 

 Jan Sörling (S) 

 Folke Dellström (Samfundet S:t Erik) 

 

Suppleanterna Gabriel Holmberg (M) 

 Bengt Carlsson (M) 

 Burhanettin Yildiz (FP) 

 Bertil Pelland (C) 

 Ornina Younan (S)  

 Tobias Olsson (MP) 

 Gunilla Bhur (V) 

 

Personalrepresentanten Curt Öhrström, Fastighetsanställdas förbund 

 Lena Österdahl, SKTF 

Ersättare Suzanne Frejd, SACO 

 

Verkställande direktören Pelle Björklund 

 

Sekreteraren Klas Heldesten 

 

Dessutom närvarade tjänstemännen vid Svenska Bostäder Lars Brogren och Patrik 

Emanuelsson. 
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§  1 Val av justeringsmän 

 

Styrelsens ordförande, vice ordförande samt ledamoten Folke Dellström utsågs att 

justera dagens protokoll. 

 

§  2 Fastställande av dagordning 

 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 

§  3 Anmälan om protokollsjustering 

 

Anmäldes att protokoll från styrelsens sammanträde den 17 mars 2011 (nr 2 - 2011) är 

justerat och utsänt. 

 

§  4 Principer för hyressättning av föreningsgårdar 

 

Förelåg verkställande direktörens skrivelse ”Principer för hyressättning av 

föreningsgårdar”, daterad den 14 april 2011, (Bilaga § 4). 

 

Under överläggning gjorde vice ordföranden, med instämmande av suppleanten 

Gunilla Bhur, följande särskilda uttalande: 

 

”Miljöpartiet anser att det är rimligt att Stockholm stad säkerställer att föreningslivet 

även i framtiden har möjlighet att hyra föreningsgårdarna.” 

 

Styrelsen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens hemställan,  
 

att uttala att bolagets mål är att hyrorna för föreningsgårdarna inom ca fem år når en 

nivå som minst motsvarar företagets långsiktiga självkostnad för dessa fastigheter, 

 

samt att ge verkställande direktören i uppdrag att ta kontakt med Kulturförvaltningen i 

syfte att komma fram till en gemensam strategi i denna fråga. 

 

§  5 Tidsplanering av styrelsemöten m m 

 

Förelåg verkställande direktörens skrivelse ” Tidsplanering av styrelsemöten m m”, 

daterad den 14 april 2011, (Bilaga § 5). 

 

Styrelsen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens hemställan, att godkänna 

tidsplaneringen, dock med den justeringen att styrelsemöten skall börja kl 09.00. 

 

§ 6 Inkomna skrivelser 

 

Förelåg verkställande direktörens skrivelse ”Skrivelser till AB Stadsholmens styrelse 

att anmälas på styrelsesammanträde” daterad den 14 april 2011, (Bilaga § 6). 
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Styrelsen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens hemställan, att godkänna 

anmälan. 

 

Vid protokollet 

 

 

Klas Heldesten 

 

 


